
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål M
Det Nationale Overvågningsprogram for Vandmiljø og Natur (NOVANA) over-
våger vandmiljøets og naturens tilstand. Vil ministeren redegøre for, hvorvidt
klorofyltallene, der er opgjort i den endnu ikke-offentliggjorte NOVANA rapport
2016, vil betyde, at der er vandområder, der er faldet i tilstandsklasse, jf.
Vandrammedirektivet, og i givet fald hvilke vandområder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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